
 سرلشکر صفوی:
 تصور کنید راهپیمایان اربعین جهت 

خود را به سوی قدس تغییر دهند
مشاور فرمانده کل قوا گفت: تصور کنید سال های 
آینده راهپیمایی اربعین به ۵۰ میلیون نفر برســد؛ 
اگر این جمعیت جهت خود را به سوی قدس تغییر 

دهند، چه قدرتی می تواند با اینان مقابله کند؟
به گزارش تســنیم، سرلشکر ســید یحیی صفوی 
مشــاور فرمانده معظم کل قوا در نشست تخصصی 
»اربعین مظهر همگرایــی ملی، منطقه ای و جهان 
اســام« که در پژوهشــگاه علوم و معــارف دفاع 
مقدس برگزار شــد، بیان کرد: راهپیمایی جهانی 
اربعیــن بشــارت دهنده و زمینه ســاز تمدن نوین 
اسامی است. اربعین رمز همگرایی ملی، منطقه ای 

و جهانی برای آزادی قدس شریف است. 
وی افزود: سال قبل 22 میلیون زائر به کربا رفتند 
و این جمعیت در ســال های بعد هم رشــد خواهد 
داشت. از حدود جمعیت 1 میلیارد و 6۰۰ مسلمان 
در سراسر جهان، در اطراف ایران و عراق تقریبا 7۰۰ 
میلیون مسلمان ساکن بوده که حدود 21۰ میلیون 
نفر شیعه هستند؛ هند 6۰ میلیون و پاکستان حدود 
3۰ میلیون شیعه دارد. تصور کنید سال های آینده 
این راهپیمایی اربعین به ۵۰ میلیون نفر برسد؛ اگر 
ایــن جمعیت جهت خود را به ســوی قدس تغییر 
دهند، چه قدرتــی می تواند با اینــان مقابله کند؟ 
دستیار فرمانده معظم کل قوا عنوان کرد: امام راحل 
فرمود »راه قدس از کربا می گذرد«؛ خون شهدای 
دفاع مقدس و رهبری امام راه کربا را باز کرد. امام 
خامنه ای در 34 ســال رهبری مقتدرانه خود جبهه 
مقاومت را شکل داده و به فضل الهی خون شهدای 
مدافع حرم همچون شهید سلیمانی و ابومهدی، راه 

قدس را باز خواهد کرد. 
سرلشــکر صفوی گفت: فلسطینی ها قبل از انقاب 
می گفتند »ایران امروز آزاد می شود و فردا فلسطین 

آزاد خواهد شد«؛ این اراده الهی است. 
وی اضافــه کرد: ایــران و عراق مکمــل فرهنگی، 
تمدنی، دفاعی و امنیتی هســتند؛ باید پیوندهای 
تمدنی و زیرساخت ها را تکمیل و گسترش دهیم. 
هم چنین باید اتصالات بین دو کشور برقرار شود و 

از ایران، عراق و سوریه به مدیترانه برسیم. 
دســتیار فرمانده معظم کل قوا خاطر نشــان کرد: 
جریان وســیع مردمی اربعین نهادینه شود و نیاز 
داریم یک ســازمان مردم نهاد در این زمینه داشته 
باشیم. سرلشــکر صفوی گفت: باید دولت ها برای 
این جمعیت عظیم مردمی زیرساخت فراهم کنند 

و کار را مردم و جریانات مردمی دنبال کنند.
وی ادامه داد: در این پژوهشگاه آمادگی داریم کار 
علمی و پژوهشــی در زمینه اربعیــن انجام بگیرد 
و از همــگان در این خصوص دعــوت می کنیم. از 
هم اکنون برای اربعین ســال آینــده وقت داریم تا 
کار علمی را پیش ببریم و پیشنهادات مورد بررسی 
قــرار بگیرد تا طرح جامعی برای ۵ الی 1۰ ســال 
درخصوص وظایف دســتگاه ها و دولت ها مشخص 
شــود.  دســتیار فرمانده کل قوا هم چنین اظهار 
داشــت: چه خوب اســت که پیونــد بعثت، غدیر، 
عاشــورا و مهدویت را مورد بررســی قرار دهیم و 
هم چنین جایگاه انقاب اســامی را مطالعه کنیم.  
سرلشکر صفوی در پایان سخنان خود بر لزوم اقدام 

فوری برای کمک به مظلومان غزه تأکید کرد.

وزیر کشور: 
 اربعین موجب اتحاد استراتژیک 

دو ملت ایران و عراق شد
وزیر کشور گفت: اربعین آنچنان پر قدرت دو ملت 
ایران و عراق را به هم وصل کرد که آن قدرتی که 
بیگانــگان از آن ترس داشــتند، بین ایران و عراق 
شــکل گرفت و امــروز دو ملت بــا یکدیگر اتحاد 

استراتژیک پیدا کرده اند.
احمد وحیدی در نشســت اربعین مظهر همگرایی، 
منطقه ای و بین المللی، گفــت: یکی از دلایلی که 
جنگ بین ایران و عراق به پا شــد این بود که این 
دو کشــور نباید بهم بپیوندند. قرار گرفتن ایران و 
عراق در کنار هم به عنوان متحد استراتژیک سبب 
می شد سایر کشورهای منطقه نیز به آنان بپیوندند.

وزیر کشــور ادامــه داد: به همیــن دلیل صدام به 
عنوان کارگزار بیگانگان بــا به راه انداختن جنگ، 
ملــت ایران و عراق را از هم دور کرد. این جنگ ۸ 
ساله توانست برای چندین سال بین دو ملت ایران 
و عراق افتراق به وجود آورد و هر دو ملت نســبت 
به هم همــواره با نگاه کینه توزانــه نگاه می کردند 
و نتیجه اش هم همان چیزی شــد که دشــمنان 
می خواستند اما ظرفیت های گسترده ایران و عراق 
از لحــاظ ژئوپلتیک، تاریخی، اقتصادی، فرهنگی و 
معنوی، بعد از قضایای داعش و فداکاری های بزرگ 
رزمندگان عراقی که با حضور برادر شهید سلیمانی 
عزیز رقم خورد و به واســطه اربعین، دو ملت ایران 

و عراق را در آغوش یکدیگر قرار داد.
وحیدی با یادآوری تبلیغات منفی علیه زائران عراقی 
در شهرهای زیارتی ایران، گفت: سال گذشته چنین 
تبلیغ می کردند که عراقی ها وقتی به ایران می آیند 
مرتکب فان و فان می شــوند، اما با  شعار کلیدی 
»حب الحسین یجمعنا« جلوی توطئه های دشمنان 
گرفته شد. وزیر کشور ادامه داد: نقطه اتصال بزرگ 
بین دو ملت ایران و عراق که به واسطه وقفه ۸ ساله 
جنگ تحمیلی شکل نگرفت، امروز به وسیله اربعین 
شکل گرفته است. اربعین عاوه بر حرکتی ارزشی، 
معنوی و مذهبی بلکه جریان تعامات استراتژیک 
دو ملتی اســت که می تواند به شکل گیری جریان 
قدرت بین دو ملت منجر شــود و از این قدرت در 
جهت حمایت از منافع مسلمین و مظلومان جهان 

بهره برداری شود.

اخبار

رئیس جمهور بــا تاکید بر اهمیت مدیریت توأمان مصرف 
انــرژی در کنار مدیریت تولید، بــه کم توجهی به مدیریت 
مصرف طی ســال های گذشــته اشــاره و بر برنامه ریزی 
موثــر در ایــن زمینه همراه با نظارت منظم و مســتمر بر 
عملکرد دستگاه های مسئول و برخورد با هر گونه کم کاری 

دستگاه های مذکور تاکید کرد.
ســید ابراهیم رئیسی دیروز در جلســه شورای عالی انرژی 
با تاکید بر اهمیت موضوع بهینه ســازی مصرف انرژی، این 
شــورا را به بررســی دقیق روند فعلی مصرف و ارائه سریع 

راهکارهای بهینه سازی مکلف کرد.
رئیــس جمهور با بیان اینکه دولــت مردمی وارث ناترازی 
شــدید در عرصه انرژی اســت، رفــع این ناتــرازی را با 
توجــه بــه امکانــات و ظرفیت هــای کشــور امکان پذیر 
دانســت و با تقدیر از اقدامات قابل توجه انجام شــده در 
دولت مردمی، از دســتگاه های مســئول خواست با تاش 
بیشــتر برای رفع ســریع تر این ناترازی، از آسیب های آن 
 بــه بخش های دیگــر نظیر صنعت، کشــاورزی و مصارف 

خانگی بکاهند.
رئیســی با تاکید بــر اهمیت مدیریت توأمــان مصرف در 
کنــار مدیریت تولید، از کم توجهی به مدیریت مصرف طی 
سال های گذشته گفت و بر برنامه ریزی موثر در این زمینه 
همراه با نظارت منظم و مســتمر بر عملکرد دســتگاه های 

مســئول و برخورد با هر گونه کم کاری دستگاه های مذکور 
تاکید کرد.

افزایش ســهم تولید انرژی های تجدیدپذیــر، بهره گیری 
از ظرفیت شــرکت های دانش بنیان در زمینه بهینه کردن 

بیش از پیش مصــرف و نیز کاهش اتاف انرژی، تاکید بر 
اجرای جدی  مقررات ناظر بر کاهش و بهینه شدن مصرف 
انرژی در عرصه ساختمان ســازی و بهبود بهره وری مصرف 
انرژی در عرصه حمل و نقل، صنعت و کشــاورزی از جمله 

راهکارهایی بود که رئیس جمهور برای رفع ناترازی انرژی 
در کشور بر انجام آنها تاکید و دبیرخانه شورا را مکلف کرد 

پیگیر اجرای سریع این موارد باشد.
وی بــا مهم دانســتن نقش مردم در اجــرای این تکالیف 
خطاب به دستگاه های متولی مدیریت انرژی کشور گفت: 
نقش دادن به مردم و اســتفاده از راهکارهای تشویقی قبل 
از تدابیر تنبیهی به شــکل موثرتر و ســریع تری شما را به 

اهداف تان خواهد رساند.
ارتقای بازار بهینه ســازی انرژی، متنوع ســازی سبد تولید 
و مصرف نهایی انرژی، تقویت زیرســاخت های استاندارد، 
تقویــت زیرســاخت های پایش مصــرف انــرژی، بهبود 
ظرفیت هــای صرفه جویــی مصرف در بخش ســاختمان، 
توسعه شــرکت های خدمات انرژی و بهینه سازی مصرف، 
کاهش مصرف در دســتگاه های اجرایی، فرهنگ سازی در 
کاهش مصرف، ایجاد ظرفیت های قراردادی برای توســعه 
میادیــن گازی، جمع آوری گازهای همــراه میادین نفتی، 
توسعه ظرفیت های پالایش نفت خام و توسعه ظرفیت های 
تولید انرژی هسته ای و تجدیدپذیر از جمله مصوبات جلسه 
امروز بودند که رئیس جمهــور بر ضرورت پیگیری جدی 
دبیرخانه شــورای عالی انرژی برای تســریع در اجرا و ارائه 
گزارش های منظم و مســتمر از کمیت و کیفیت پیشرفت 

کار تاکید کرد.
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گزارش
رئیسی در جلسه شورای  عالی انرژی: 

روند فعلی مصرف انرژی بررسی و راهکارهای بهینه سازی ارائه شود

رئیس مجلس شــورای اســامی گفــت: در فرمت های انتخاباتــی، اطاعاتی از 
نامزدهای انتخابات مجلس دریافت می شــود که اضافه بر اطاعاتی است که در 

قانون آمده است.
به گزارش مهر، محمدباقر قالیباف در جلسه علنی دیروز مجلس شورای اسامی 
گفت: لازم است ضمن خداقوت و تشکر از عزیزمان در وزارت کشور، وزیر کشور 
و اعضای ستاد انتخابات که کار ثبت نام داوطلبان مجلس برای دوره دوازدهم را 

انجام می دهند، دو نکته را بیان کنم.
دریافت می شود که اضافه بر اطاعاتی است که در قانون آمده و مورد نیاز است؛ وی بیان کرد: اول اینکه در فرمت های انتخاباتی، اطاعاتی از نامزدهای انتخاباتی 

البته ممکن اســت برخی از این اطاعات بعد از اینکه داوطلبان منتخب شدند، 
احتیاج باشد و باید ارائه دهند که قانون هم آن را مشخص کرده است، لذا انتظار 

می رود که فرآیند قانونی رعایت شود.
رئیس مجلس شــورای اســامی تصریح کرد: نکته دوم درباره مهلت زمان ثبت 
نام داوطلبان اســت که زمان ثبت نام از صبح تا 6 بعدازظهر در نظر گرفته شده 
که بعد از آن هم دیگر ســامانه تا روز بعد پاسخگو نیست، این در حالی است که 
ثبت نام یک نفر در سامانه به طور متوسط چند ساعت زمان می برد. باید به این 

موارد توجه شود.

رئیس مجلس شورای اسلامی: 

از نامزدهای مجلس اطلاعاتی می خواهند 
که در قانون نیامده است

ســردار فدوی گفت:امریکا اسراییل را برای امنیت خود 
ایجاد کرد و اگر احســاس ناامنی کند بــه راحتی او را 

فدای خود می کند.
به گزارش تسنیم ســردار فدوی، جانشین فرمانده کل 
سپاه پاسداران در اجتماع دانشجویان در حمایت از غزه 
که در مسجد دانشگاه تهران برگزار شد با اشاره  به اینکه 
پیروزی انقاب اسامی نقطه عطفی برای حرکت رو به 
رشد مقاومت و آرمان فلسطین شد، اظهار داشت: انقاب 
اسامی این حرکت را آغاز کرد و این روند را توسعه داد. 
اولین اقدام بعد از پیروزی انقاب و 22 بهمن از ســوی 
انقاب این بود که ســفارت اســراییل در تهران، تقدیم 
به ملت فلسطین شــد و اسراییل را از این کشور بیرون 
کرد. انقاب اسامی از همان ابتدا به صورت رسمی و با 
صدای بلند دفاع خود از ملت مظلوم فلســطین را فریاد 
زد. شروع مقاومت و دلدادگان انقاب اسامی از همین 
زمان بود، حزب الله شکل گرفت و این روند ادامه یافت.
ســردار فدوی افزود: ایران بارها علنــی اعام کرده هر 
کســی با اســراییل مبارزه کند او را پشتیبانی می کند.  
روال امامین انقاب هم  همین است و سپاه پاسداران از 

همان ابتدا پای کار رفت.
جانشــین فرمانده سپاه با بیان اینکه هر وقت به وظیفه 
خود به عنوان یــک تکلیف عمل کردیم، بهترین نتیجه 
رقــم می خورد و خورده اســت، یاد اور شــد: وضعیت 
مقاومت الان خیلی متفاوت از ســال های قبل است. در 
عملیات طوفان الاقصی اقدامی عملی از ســوی حماس 
انجــام گرفت. اســرائیلی ها هنوز در شــوک این ضربه 
هســتند. رفت و آمدها به سرزمین اشغالی برای تنفس 
مصنوعی به اســراییل اســت زیرا آنها هنوز در شــوک  
هســتند و فرماندهــی میدان را آمریکایــی ها بر عهده 
گرفتند. خبیثان پشــت سر هم می ایند تا به او بگویند 

ما هستیم.
ســردار فدوی ادامه داد: 1۰ روز اســت می گویند آماده 
حمله زمینی می شویم امروز اقدام کوچکی انجام دادند 
که نتیجه آن را دیدند و فرار کردند. تظاهرات بزرگی در 
اسراییل انجام شــد و از نظر داخلی هم دچار مشکات 

مختلفی شدند.
فــدوی با بیان اینکــه تحولات مهمی رخ داده اســت، 
تصریح کرد: هم دســت کسانی که می خواهند مقاومت 
کند به برکت انقاب و شــهید ســلیمانی پر شده و هم 
اراده به کار بردن این دســت پر، ایجاد شده و موکول به 

یک نقطه هم نیست.
فدوی به اظهارات سه ماه پیش وزیر خزانه داری امریکا 
در یک برنامه زنده تلویزیونی اشــاره کرد و افزود: او در 
این برنامه گفت 44 ســال است با ایران می جنگیم اما 
یک پیروزی هم کســب نکردیم. در ۸ سال دولت اوباما 
هــم از این حرفها زیاد زدند. جملــه معروف خود اوباما 
این بود ما و هم پیمانانمان خواستیم دولت سوریه نباشد 

نتوانستیم چون ایران نخواست.
وی با اشاره به دلیل این مسئله گفت: در مقایسه عوامل 
دنیا و مادی با امریکا دست برتر با انهاست. امسال ۸7۰ 
میلیارد دلار بودجه نظامی انهاســت اما این تنها ماک 
تعیین کننده نیســت چون قاعده ای که خداوند گفته 
برقرار است و آن این است اگر به تکلیف خود عمل کنید 
من هم به شــما کمک می کنم بــه گفته امام راحل ما 
مکلف به تکلیف هستیم  نه  نتیجه خداوند هیچ تکلیفی 

را بر عهده بنده ای نگذاشته که نتواند انجام دهد.
سردار فدوی یادآور شــد: در این مسیر پیشتیبان های 
زیادی هم وجود داشــت. امام کاری کــرد که خیلی از 

علمای شیعه در فکرشــان هم  نبود وآن ایجاد حکومت 
اســامی بود که توسط او انجام شــد. پشتوانه ای مثل 
شهدای انقاب، شــهدای کردستان، شــهدای ۸ سال 
دفاع مقدس هم پشــتیبان این مسیر هستند. البته آنها 
را مادیدیم وخبیثان عالم دنبال قطع نســل و فراموشی 
در این  زمینه بودند اما در دهه ۹۰ شــرایطی رخ داد که 
جنگی سخت تر از دهه 6۰ رخ داد و انهایی که شهدایی 
مثل همت و باکــری را ندیده بودند در هزاران کیلومتر 
دورتر از مرزهای کشــور فتنه بزرگتری چون داعش را 

کور کردند و شکست دادند.
وی با توصیه به جوانان تصریح کرد: باید حواسمان باشد 
هر جایی هســتیم به تکلیفمان درســت و جدی عمل 
کنیم در این شــرایط مطمئن باشید بهترین نتیجه رقم 

می خورد.
ســردار فدوی تاکید کرد: این بار هم مظلومان پای کار 
هستند. دو هفته از این جنگ گذشت اما مردم غزه هنوز 
پای کار هســتند و بقیه هم باید پای کار باشند. دیدید 
غیر از امریکا و کســانی که از او حمایت می کنند بقیه 
دنیا پای کار فلسطین هستند و ام القرای اسام باید در 

این مسیر جلودار همه باشد.
فدوی یادآور شد: دست جبهه مقاومت پر است اقا فرمود 
حاج قاســم دست اینها را پر کرد از تیرکمان و سنگ به 
موشک وپهپاد رسیدند اسراییل امروز هم نمی داند انها 
چه ساح هایی در اختیار دارند. برخی فکر می کنند ما 
به آنها ساح می دهیم اما اینطور نیست خودشان تولید 
می کنند. یمنی ها را دیدید با هوش بالا موشک 2 هزار 
کیلومتری می ســازند که امریکایی ها را به وحشت می 

اندازد.
فدوی یادآور شد: در جنگ ســی و سه روزه انها تحمل 
یک حزب الله را نداشــتند اما بعــد آن دهها حزب الله 
شــکل گرفت. ما هم از اول انقاب تا حالا پای هر کاری 
که رفتیم موفق شدیم. اگر در کاری موفق نشدیم یقین 
بدانید به این دلیل است چون پای کار نرفتیم.ان شاالله 
در این هماورد هم وعده خدا محقق می شــود و حزب 
خدا پیروز میدان خواهد بــود. در این صورت گام های 
بعدی محکم تر خواهد بــود. وقتی یک عامل نا امنی از 
میان مســلمانان از بین رود حتما گام های بعدی بهتر 

ومحکم تر خواهد بود. 
جانشین فرمانده کل سپاه افرود:  امریکا اسراییل را برای 
امنیت خــود ایجاد کرد و اگر احســاس ناامنی کند به 

راحتی او را فدای خود می کند.
وی در پاســخ به سوال دانشــجویی درباره اقدام عملی 
ایران در این عملیات گفت: برخی از شــما جوانان اقدام 
عملی را موشــک مســتقیم به حیفا می دانید البته اگر 
لازم باشــد و تکلیف شود این کار هم صورت می گیرد، 
بی محابا هم صورت می گیرد ولی تکلیف را من تعیین 

نمی کنم.
ســردار فدوی درباره عملکرد گنبــد آهنین نیز گفت:  
عملکرد آن افتضاح بوده خودشان می گویند ۵۰ درصد 
موفق بوده اما موفقیت ان در حد 3۰ درصد بوده اســت. 
وی درباره اعزام نیروی انســانی بــه غزه برای کمک به 
رزمندگان مقاومت نیز گفت: انجا مشکل نیروی انسانی 
ندارند در این دو هفته اندک شــمار رزمنده شهید شده 
خانواده هایشان شهید شدند اما شمار رزمنده گان شهید 

اندک بوده است.
فدوی درباره سیاســت جبهه مقاومــت نیز گفت: صبر، 
مقاومــت و اقدام که همه در حال انجام اســت. آنها در 

جنگ زمینی هم دستشان پر است.

سردار فدوی: 

اگر تکلیف شود موشک مستقیم به حیفا شلیک می کنیم 
کنفرانــس خبری رهبــران ادیان ) ارامنه، آشــوریان، 
کلیمیان، و نمایندگان اقلیت مجلس شــورای اســامی 
و...( در محکومیت جنایت رژیم صهیونیستی برگزار شد.
به گزارش فارس، کنفرانس خبری رهبران ادیان ) ارامنه، 
آشــوریان، کلیمیان، و نمایندگان اقلیت مجلس شورای 
اســامی و...( در محکومیت جنایت رژیم صهیونیستی 

دیروز برگزار شد.

رژیم صهیونیستی از بدو تاسیس منطقه را 
درگیر آتش کرده

اسقف اعظم ارامنه تهران سبو سرکیسیان، در این نشست 
گفت: متاســفانه از زمان تاســیس رژیم صهیونیســتی 
منطقه دچار تغییراتی شــد و آتش آن را فرا گرفت. وی 
افــزود: تمام ما مردم خاورمیانه متاســفانه دچار بحران 
شدیم. تمامی مردم منطقه در تاش هستند و همه توان 
را به کار می گیرند تا صلحی در منطقه ایجاد شــود ولی 
تاکنون بی نتیجه بوده اســت. سرکیسیان گفت: من با 
این اندیشــه ها به شما خیر مقدم می گویم و به عنوان 

نماینده مسیحیان جنوب کشور در خدمت هستم. 

 تعداد و شیوه کشته شدن غزه 
دل هر انسانی را به درد می آورد

ضیایــی رئیس مرکز گفــت وگوی ادیــان  نیز در این 
نشســت گفت: مرکز گفتگوی ادیان 3۰ ســال است در 
حــال همگرایی بین ادیان مختلف اســت و فعالیت می 
کند.وی افــزود: در این مدت تمام تــاش مرکز ادیان 
در جهت صلح و هم زیســتی مسالمت آمیز بوده است. 
ضیایی عنوان کرد: حمات وحشــیانه رژیم اشــغال گر 
قدس به کودکان و زنان و بیمارســتان ها تاسف بار بوده 
اســت و به اماکن مقدس نیز حمله کردند، بعضی از این 
کلیســاها 16۰۰ سال ســابقه فعالیت داشته اند. رئیس 
مرکز گفتگوی ادیان گفت: تعداد و شــیوه کشته شدن 
انســان ها در غزه دل هر انســانی را به درد می آورد و 
سازمان های حقوق بشری نیز اقدامات عملی برای آتش 
بس انجــام نمی دهند. وی افزود: این اقدامات را جامعه 
جهانی ادیان و همه پیروان ادیان الهی محکوم می کند.

صهیونیسم از یهود جداست
انیا ســرگیس اســقف کاتولیک آشــوری تهران در این 
نشســت با بیان اینکه کاش امروز برای جشن گرفتن و 
صلح جمع می شدیم، گفت: جنایتی که امروز می بینیم 
ســخت اســت به زبان بیاوریــم و با دعا کــردن کاری 
پیش نمی بریم؛ البتــه دیروز برای مردم غزه دعا کردیم 
و خواهان صلح و ســامتی برای مردم غزه شــدیم اما 
سازمان ملل و حقوق بشر در دارو و غذا رساندن به مردم 

غزه کجا هستند؟ 
وی بــا بیان اینکه ما فقط بــرای محکوم کردن بمباران 
کلیســاها جمع نشــدیم بلکه بیمارســتان المعمدانی 
و مدارس و محلی که برای خدمت رســانی اســت هم 
بمباران کردند، گفت: وقتــی کودکان یتیم را می بینیم 
این سوال مطرح می شود که سازمان ملل چکار می کند؟ 
دلمان درد می آید و ما آماده خدمت و هرکاری هستیم 
که از دســتمان برمی آید و امیدواریم لااقل مدتی صلح 

برقرار شود که بتوانند دارو و غذا ارسال کنند.
وانیا ســرگیس اسقف کاتولیک آشــوری تهران تصریح 
کرد: متاســفانه روسای جمهور کشــورها در صف رفتن 
به اسراییل برای حمایت از جنایت هستند؛ ملت ها باید 
بفهمند که اســراییل در حال کشت و کشتار است و اگر 

در کشور خودشان این اتفاق می افتاد چه می کردند؟ ما 
بــه نظام مقدس خودمان درود می فرســتم که در همه 

حال در کنار مردم فلسطین ایستاده است.
وی بــا بیــان اینکه متاســفانه کشــورهای مســیحی 
نام مســیحیت را بــه دوش می کشــند و همانطور که 
صهیونیسم از یهود جداست، حساب حاکمان کشورهای 
مســیحی هم دین مسیحیت جدا هســتند، گفت: اگر 
واتیکان اعام آمادگی کند ما  حاضریم برای این مسئله 

به دیدار پاپ برویم.

 دولت های اروپایی و آمریکا از جنایت 
رژیم صهیونیستی حمایت می کنند

حاخام حمامی رهبر کلیمیان ایران نیز در این نشســت 
گفــت: هیچ خدا باور و انســان آزاده ای نمی تواند این 
جنایــات را بپذیــرد و این جنایات محکوم اســت. وی 
افزود: متاســفیم که دولت های اروپایی و آمریکا از این 
اقدامات حمایت می کننــد. روحانی کلیمیان گفت: هر 
چه زودتر باید آتش بســی فراهم شد و امکان رسیدگی 
به مجروحان و آسب دیدگان فراهم شود. وی ادامه داد: 
افرادی که در محاصره هستند باید فورا به آن ها کمک 

شود و امیدواریم این امر سریع تر به نتیجه برسد.

 صهیونیست ها از اعتقادات یهودیت
 سوء استفاده می کنند

حمامی لاله زار در پاســخ به ســوالی راجع به تفکیک 
یهودیان و صهیونیست ها گفت: صهیونیست ها متاسفانه 
از بعضی اعتقادات یهودیت ســوء اســتفاده می کنند، 
یهودیت هیچوقت در پی جنگ و زورگویی نبوده اســت 
و این دو متفاوت هســتند. وی افزود: یهودیت و اسام 
اشــتراکات فراوانی دارند و همیشه با سازگاری در کنار 
هم زندگی کرده اند، ایران عزیــز هم یکی از نمونه های 

این زندگی مسالمت آمیز بوده است.

دنیای فعلی دنیای عادلانه ای نیست
اســقف اعظم ارامنه تهران سبو سرکیسیان در پاسخ به 
سوالی راجع به فلسطین، گفت: در پایان جلسه قبلی ما 
به شدت عملیات رژیم صهیونیستی را محکوم کردیم و 

از جهانیان خواستیم منافع مردم فلسطین اعمال شود.
وی افزود: دو نفر از ایران در کنفرانس جهانی ما حضور 
داشــتند و سعی داشــتند در این راســتا آگاهی بخش 
باشــند. چرا که متاســفانه این را باور داریم دنیا فعلی 

دنیای عادلانه ای نیست.

جنایت وحشیانه رژیم صهیونیستی را از طریق 
کلیسای شرق آشوری محکوم می کنیم

سبو سرکیســیان گفت: بدیهی اســت همه ما یکدل و 
یکپارچــه تاش کنیم تا به اهــداف بالا و عدالت بخش 
برســیم. ارامنه ساکن قرباغ نیز در همین وضعیت بودند 
و جهانیان ســاکت بودند. وی افــزود: تنها مقام معظم 
رهبری و مقامات ایران بودند که تاش کردند منطقی را 

حاکم کنند که حق ارامنه محفوظ بماند.
کشیک کلیسای شرق آشوری هم در این نشست گفت: 
این جنایت وحشــیانه را از طریق کلیسای شرق آشوری 
محکــوم می کنیم، ما در کشــوری زندگی می کنیم که 
می توانیم آزادانه زندگی کنیم و این نشســت نمونه بارز 
آن اســت. وی افزود: امیدواریم صلــح  در تمام جهان 
خصوصا خاورمیانه برقرار شــود، امیدواریم به زودی این 

جنگ تمام شود.

رهبران ادیان در کنفرانس ضدصهیونیستی: 

اسرائیلی ها از اعتقادات یهودیت سوء استفاده می کنند


